
 

 

 

Folketingets Sundheds- og Ældreudvalg har den 17. januar 2018 stillet følgende 

spørgsmål nr. 434 (Alm. del) til sundhedsministeren, som hermed besvares.  Spørgs-

målet er stillet efter ønske fra Kirsten Normann Andersen  (SF). 

 

Spørgsmål nr. 434:  

”MiŶistereŶ bedes koŵŵeŶtere artikleŶ ”Hospitaler risikerer ikke at kuŶŶe tilbyde 

den bedste behandling ved akutte blodpropper” bragt på www.hjerŶesageŶ. 
dk den 9. januar 2918. Ministeren bedes samtidig oplyse, om Sundhedsstyrelsen 

og landets regioner har planer om at udvide kapaciteten, så flere patienter 

med blodprop kan blive behandlet med behandlingsformen trombektomi.” 

 

Svar: 

Ministeriet har til brug for min besvarelse anmodet om bidrag fra Danske Regioner og 

Sundhedsstyrelsen. Jeg forventer at kunne besvare spørgsmålet endeligt medio marts 

2018. 
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